
 
 
 

Zapisnik občnega zbora Društva slovenskih pisateljev (DSP) na dan sklica dne 22. 3. 

2023  

 

Vabilo na občni zbor je bilo članicam in članom (v nadaljevanju: člani) po elektronski pošti 
preko aplikacije Mailchimp posredovano 7. 3. 2023, članom, ki tega vabila niso odprli 

ponovno s splošnega maila društva, sledilo je še posebno vabilo članom organov društva ter 
društvenih komisij ter opomnik pred zborom. Članom brez elektronskega naslova je bilo 

vabilo poslano po navadni pošti. Vabilo z gradivom občnega zbora je bilo objavljeno tudi na 

spletni strani društva. 
 

Članom je bila ponujena tudi možnost spletne udeležbe preko aplikacije Zoom. 

 

 

Predlagan dnevni red občnega zbora: 

 

1. Izvolitev delovnega predsedstva, zapisnikarja in overovateljev 

2. Potrditev zapisnika prejšnjega občnega zbora 

3. Vsebinsko poročilo predsednika, nadzornega odbora, društvenih komisij, sekcij in 
programov o delu društva v letu 2022 

4. Finančno poročilo, sprejem zaključnega računa iz poslovanja in potrditev bilance 
DSP za leto 2022 

5. Obravnava predloga za višino članarine za leto 2023 ter ceno najemnine za Bled 

6. Razno 

 

 

Občni zbor (v nadaljevanju OZ) ob uri sklica ni bil sklepčen, prisotni so sklenili, da 

nadaljujejo s pogovorom in ob 17.30 ponovno preverijo sklepčnost.  
Po preteku 30 min je na zboru prisotnih 30 članov (od tega 9 na Zoomu), kar ne zagotavlja 

sklepčnosti OZ.  
 

Predlog sklepa: Redni občni zbor DSP z vsem gradivom, ki je dostopno na spletni strani  

VABILO NA REDNI OBČNI ZBOR DSP – Društvo slovenskih pisateljev (drustvo-dsp.si), ostane odprt 

do 29. 3. 2023. Vse člane se pozove, da glasujejo o predlaganih sklepih, ki so jih navzoči 
na občnem zboru na dan sklica že potrdili in o njih glasovali.  

 

Predlog sklepa: Dnevni red občnega zbora se sprejme. 

 

 

 

 

https://drustvo-dsp.si/vabilo-na-redni-obcni-zbor-dsp-3/


Ad1 
Dušan Merc predstavi predlog UO za delovnega predsednika, izmed prisotnih pa izberejo še 
dva člana delovnega predsedstva in overovatelja.  

 

Predlog sklepa Ad1/I: Delovni predsednik občnega zbora je Slavko Pregl, člana Tone 

Peršak in Suzana Tratnik, zapisničarka je Maja Kavzar Hudej, overovatelja zapisnika 

sta Suzana Tratnik in Sebastijan Pregelj. 

 

 

Ad2 
Slavko Pregl prisotne pozove k ugovorom na zapisnike preteklih dveh občnih zborov. Pove, 

da so bili zapisniki korespondenčno sicer že potrjeni s strani članstva. 

 

Predlog sklepa Ad2: Zapisniki rednega OZ z dne 24. 3. 2022 in korespondenčnega dela 
OZ ter izrednega OZ z dne 25. 5. 2022 in korespondenčnega dela izrednega OZ se 
sprejmejo. 

 

Ad3 
Dušan Merc na podlagi zapisanega v letnem Biltenu poda poročilo o delovanju UO v 2022, 

finančnem poslovanju društva in izvedbi programov v preteklem letu. 

 

Predlog sklepa Ad3/I: OZ se je seznanil s poročilom predsednika za leto 2022 in nima 

pripomb. Poročilo se sprejme. 
 

Predsednik nadzornega odbora Edelman Jurinčič na podlagi zapisanega v Biltenu poda 

poročilo o delu in ugotovitvah NO. Izpostavi problem nesklepčnosti tako sej UO kot samih 

OZ. NO ugotavlja, da je OZ za spremembo temeljnega akta celo ni potekal v skladu z določili 
TA. Izpostavi še problematiko evidenc pokojnih in odstopljenih članov na spletni strani 
društva, problematiko neplačevanja članarin in pobudo za izbris neplačnikov iz članstva, ter 

gospodarjenja z nepremičninami, kjer prihodek od najemnin ne dosega sredstev, ki jih društvo 
prejme za izvajanje programov. Pove, da NO ob sprejetju letnega poročila pričakuje, da bo 
UO podane pripombe in napotke upošteval, v nasprotnem primeru pa bodo člani NO odstopili 
s funkcije. 

 

Tone Peršak pove, da je društvo zakonsko obvezano do konca meseca na Furs oddati s strani 

OZ potrjeno bilančno poročilo in da se nesklepčnost poskuša reševati po poteh, ki so 
izvedljive, v tem primeru korespondenčno. Pove, da se s podobno problematiko soočajo tudi 
druga društva in gre torej za širši družbeni pojav. Glede finančnega stanja izpostavi, da 

društvo še nikoli ni imelo toliko sredstev iz naslova tržne dejavnosti, kot sedaj. 
 

Dušan Merc pove, da je za namen verifikacije izpeljave sprememb temeljnega akta vse 

zapisnike zadnjih dveh OZ pregledala tudi Upravna enota Ljubljana in potrdila ustreznost 

izpeljanih postopkov. Opozori, da društvo ni finančna institucija, kjer bi se akumuliral denar, 
najemnine, ki jih društvo pridobiva od nepremičnin so optimalne, grabežljivi odnos do 
najemnikov bi lahko bil ogrožajoč za dobrobit društva. Pove, da se bo na spletni strani pri 

pokojnih članih dodala ustrezna opomba, sam tudi ni pristaš rigidnega odnosa do neplačnikov 
članarine. 

 

Lela B. Njatin poda predlog, da se neplačnikom članarine kot kompenzacija plačilu omogoči 
opravljanje prostovoljnega dela za društvo. 

 



Meta Kušar, ki zadnja leta vodi pogovore z novimi člani, meni, da je potrebno ob sprejemu v 

društvo člane soočiti  z obveznostmi in dolžnostmi, ki članstvu pritičejo. 
 

Predlog sklepa Ad3/II: OZ se je seznanil s poročilom NO za leto 2021 in ga sprejema.  

 

Slavko Pregl pozove prisotne k diskusiji o poročilih, ki so objavljena v letnem Biltenu DSP. 
 

Predlog sklepa Ad3/III: OZ se je seznanil s poročili o delu društva v 2022 in nima 

pripomb. Poročila se sprejmejo. 

 

Predlog sklepa Ad3/IV: OZ nalaga Komisiji za sprejem novih članov, da novo sprejete 

poduči o obveznostih in dolžnostih članstva v društvu.   
 

Ad4 
Marko Srebrnič, predstavnik društvenega računovodstva Žurnal, predstavi letno finančno 
poročilo za 2022, ki je bilo pripravljeno po računovodskih standardih in v skladu z relevantno 
zakonodajo. Vsa dokumentacija zaključnega finančnega računa 2022 je članom na vpogled na 

spletni strani društva. Društvo evidentira prihodke glede na vrsto dejavnosti ter izračuna 
sorazmerni delež, ki se nanaša na pridobitno dejavnost. V letu 2022 je imelo društvo 29,22% 
pridobitne in 70,78% nepridobitne dejavnosti. Znesek skupnih prihodkov je bil 438.890,30 

eur, pri čemer največ sredstev prihaja iz naslova JAK (44,28%), sledijo pa prihodki od 

prodaje na tržišču (29,51%) ter dotacije iz tujine (17,83%), ostali prihodki so še iz proračuna 
države, občin, drugih skladov, članarine in prispevki. Odhodkov je bilo za 369.294,78 eur. 

Največ odhodkov je bilo na strani storitev (60,48%), sledijo stroški dela (25,96%) ter ostali 
stroški: stroški materiala, nabavne vrednosti knjig, odpisi, drugi poslovni odhodki. Društvo je 
v 2022 ustvarilo 69.595,52 eur presežka prihodkov nad odhodki, po odštetem davku je čisti 
presežek 67.408,98 eur. Primerjava med zadnjima finančnima letoma kaže, da je imelo 
društvo v letu 2022 8% več prihodkov ter 7% več odhodkov kot v letu 2021. 
 

Na vprašanje NO glede evidentiranja vrednosti nepremičnin društva Marko Srebrnič pojasni, 

da se le-ta vodi po nabavni vrednosti. Če bi društvo želelo evidentirati tržno vrednost 
nepremičnin, je potrebno ob sprejemu internega akta pridobiti tudi uradno cenitev 

nepremičnin s stani registriranega cenilca, saj računovodstvo tega ne more izvesi.  
 

Računovodstvo bo na zahtevo NO priskrbelo tudi dokumentacijo o investicijskem 

vzdrževanju, stanju s sredstvi od prodaje stanovanja ter pojasnilo o finančni postavki 

društveni sklad. 
 

 

Predlog sklepa Ad4: OZ se je seznanil s finančnim poročilom za leto 2022. Zaključni 
račun iz poslovanja in bilanca DSP za leto 2022 se sprejmeta. 

 

Ad5 
Slavko Pregl predstavi predlog UO za višino članarine v 2023, prisotni glasujejo o predlogu. 

 

Predlog sklepa Ad5/I: Letna članarina za 2023 za samozaposlene, brezposelne in 

upokojence bo 20 eur, za zaposlene pa 40 eur. 

Slavko Pregl predstavi predlog UO za višino cene najema za Bled, prisotni glasujejo o 

predlogu. 

 

 



Predlog sklepa Ad5/II: Dnevna najemnina za hiško na Bledu v 2023 bo 80 eur/dan za 

člane DSP ter 100 eur/dan za nečlane. Akontacija za najem znaša 100 eur, odpovedni 

rok je 1 teden pred letovanjem, v nasprotnem primeru se zaračuna 50% od celotne cene 
najema. Kadar člani DSP nimajo interesa za letovanje, se lahko letovanje pod članskimi 
pogoji ponudi tudi članom DSKP in SC PEN. 

 

Ad6 
Slavko Pregl prisotne pozove k diskusiji ob sklepni točki OZ. 

 

Andrej Predin ob stiku z mladimi avtorji ugotavlja, da se je društvo zelo oddaljilo od mladih 
generacij, saj vztraja v komunikaciji, ki več ne ustreza duhu časa. Potreben bi bil posrednik, 

ki bi lahko nagovoril mlade na pravi način in po pravih kanalih. 
 

Prisotni razpravljajo o možnostih vključevanja mlajšega članstva in statusu avtorjev. 

 

Predlog sklepa Ad6: OZ predlaga, da se v povezavi z Andrejem Predinom pripravi 

pogovor o pisateljskem statusu in vključevanju prihajajočih novih generacij v društvo. 
 

 

Konec zapisnika. 

V zapisniku so le poudarki iz razprave in ne zapis razprav v celoti. 

 

 

Zapisnik pripravila: Maja Kavzar Hudej 

 

Pregledal: Slavko Pregl 

 

Potrdili: Suzana Tratnik, Sebastijan Pregelj in Tone Peršak 

 

 

 

 

Ljubljana, 23. 3. 2023 

 


